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Česko-polská mozaika Zápis do první třídy

Ve dnech 22. – 23. ledna 2011 byli členové 
rapotínského chrámového sboru pozváni 
k návštěvě polských Paszowic a okolních 
obcí. Tato akce se uskutečnila v rámci pro-
jektu „Česko-polská mozaika“ a byla v pořa-
dí již několikátou aktivitou česko - polského 
přátelství. Tématem společného setkání bylo 
seznámit se s polskými kolednickými a kar-
nevalovými tradicemi a na oplátku představit 
alespoň část z rozsáhlých moravských a čes-
kých tradic koledování a karnevalů (plesů). 
Rapotínský chrámový sbor přijel zazpívat 
a zakoncertovat polským přátelům české 
a moravské koledy, vánoční písně a část 
ze slavných vánočních mší J. J. Ryby 
a G. Zrunka. 

starosty dlouhých 33 let a kterého mnozí 
znáte z návštěvy v Rapotíně. 
 Během dvouhodinového hudebního pás-
ma se na pódiu vystřídalo několik polských 
hudebních souborů, které zazpívaly, většinou 
za doprovodu harmoniky (některé i za do-
provodu bubnu), polské koledy. Pásmo za-
hajovaly děti ze školy, které si nacvičily hru 
o narození Ježíše. Samozřejmou součástí hry 
byl příchod a poklonění Tří králů. Z tohoto 
poselství vychází koledování jak v Polsku, 
Česku, tak na celém světě. Náš sbor si také 
připravil pásmo nejznámější vánočních 
lidových koled za doprovodu tria zobcových 
fléten, na něž hráli Vojtěch, Irena a Petr 
Kocůrkovi. Na pódiu se při vystoupení naše-
ho sboru objevili čeští tři králové v tradičním 
oblečení tak, jak jsme je mohli i v rapotín-
ských ulicích potkávat během Tříkrálové 
sbírky na začátku ledna. Vystoupení našeho 
sboru bylo odměněno dlouhým potleskem 
a předáním několika krásných upomínko-
vých předmětů panem starostou i projekto-
vou manažerkou polské strany. 
  Po skončení koledování jsme se vrátili na 
hrádek v Grobli, kde následovala „Karneva-
lowa zabawa tanczna“ – karnevalový ples. 

Podpora tradic a spolupráce obcí Rapotín a Paszowice.

Návštěva rapotínského Chrámového sboru kostela Nanebevzetí Panny Marie 
v Paszowicích a okolí (PL)

A tak v mrazivé sobotní ráno vyjel autobus 
plný zpěváků a hudebníků pod vedením sbor-
mistra Petra Kocůrka směr polské Paszowice, 
aby asi po čtyřhodinové jízdě zakončil svoji 
jízdu na polském hrádečku v Grobli (asi 5 km 
od polských Paszowic). Po opravdu vřelém 
přivítání polskými organizátory projektu, 
zástupci vedení obce a dalšími, kteří se do 
projektu zapojili, ať již jako organizátoři či 
účastníci, jsme se mohli ubytovat v sice tro-
chu chladných, ale dobře zařízených pokojích 
a dostalo se nám úžasného občerstvení. 
 Po krátkém odpočinku se nám o to lépe 
pak zpívalo ve vesničce Pogwizdowie, kde 
jsme se zúčastnili akce „Polsko-czeskie 
koledowanie“. Úvodního slova se chopil 
nový starosta Paszowic Sebastian Oszczęda, 
který byl zvolen do funkce v závěru roku 
2010. Nahradil tak svého předchůdce Hen-
ryka Hawrylewitze, který úřadoval ve funkci 

Všichni v „gala“ a po přípitku proneseném 
starostou Paszowic jsme ochutnávali postup-
ně během celého večera polské speciality 
a chutné pokrmy, které nám polští přátelé 
připravili. Společenského večera se zúčast-
nilo asi 150 lidí a samozřejmou součástí 
byly společenské tance, spojené s polskými 
tradičními společenskými hrami a karneva-
lovým dováděním. Polští přátelé zazpívali 

Rok utekl jako voda a ve školách se opět 
očekával příchod nových prvňáčků k zápi-
su. Tento, pro předškoláky tak významný 
den, nastal v rapotínské škole ve čtvrtek 
20.ledna 2011.  U vchodu do školy je 
k zápisu do 1. třídy uvedla Popelka spolu se 
svými  kamarády. V duchu této pohádky se 
neslo celé odpoledne, kdy děti plnily různé 
úkoly, hledaly rozdíly na obrázcích Popelky 
a prince, bloudily labyrintem v zámecké za-
hradě, kouzlily s barvičkami na interaktivní 
tabuli. Předvedly také své početní dovednosti 
a dokázaly si velmi odvážně  popovídat se 
samotnou princeznou a jejím koněm, zazpí-
valy písničky a přednesly básničky, které se 
naučily v mateřské škole. Nechybělo ani 
čarování kouzelnou hůlkou. Za všechny 
splněné úkoly nasbíraly děti jako ocenění 
jejich snažení  spoustu kouzelných oříšků 
plných překvapení.
 Kromě dárečků si odnesly domů určitě 
i pocit „velkého šikuly“. Všem nastávajícím 
prvňáčkům přejeme, ať je pro ně nástup do 
1.třídy také pohádkou.
 K zápisu do první třídy se v Rapotíně 
dostavilo 27 dětí, z nichž rodiče 5 předškolá-
ků žádají o odklad školní docházky.
 Také na pracovištích ZŠ a MŠ Údolí 
Desné v Petrově nad Desnou a v Sobotíně 
proběhl v úterý 25.ledna 2011 zápis dětí do 
prvního ročníku.  Do petrovské školy je za-
psáno 9 žáků, v Sobotíně 12 žáků. V Petrově 
požádali dva rodiče pro své dítě o odklad 
školní docházky a v Sobotíně 3.



také několik lidových písní v češtině, což pro 
nás bylo milým překvapením. Hodovalo se 
a tancovalo do pozdních nočních hodin. Ráno 
jsme však museli vstávat, abychom po vyni-
kající snídani mohli nacvičovat na polední 
koncert ve farním kostele v Kwietnikach (asi 
3 km od hrádku, kde jsme nocovali). Během 
dopoledne jsme si kromě zkoušky sboru stihli 
prohlédnout budovy hrádku v Globli, které 
využívají v měsících březen až říjen přede-
vším svatebčané. Prostory jsou upraveny 
a vyzdobeny pro velké i malé svatby (malými 

vánoční mše svaté J. J. Ryby (část „Kyrie“ 
– sólisté Václav Damborský a Petr Kocůrek 
a část „Santus“ – sólistky Irena Kocůrková a 
Zdislava Nedvědová). O něco méně známou, 
ale o to oblíbenější, je zpívaná valašská vá-
noční mše svatá od autora G. Zrunka, kterou 
přednesl sbor na letošní půlnoční mši svaté v 
rapotínském kostele. Zazněly části „Kyrie“, 
„Sanktus“ a „Agnus“ (sólisté Martin Dam-
borský, Václav Damborský, Petr Kocůrek, 
Petra Damborská a Zdislava Nedvědová). 

Rapotínské noviny

svatbami jsou v Polsku označovány svatby 
do počtu 100 účastníků). A jsou to prostory 
opravdu honosné, u nás vídané jen málokde 
(srov. například hrad Bouzov). Shlédli jsme 
také fotky ze svateb a ze svatebních hostin. 
Po této kulturní vsuvce prezentovanou ma-
jitelkou hrádku, která se na opravách a vý-
zdobě starobylé usedlosti osobně (i fyzicky) 
podílela, jsme se teple oblékli a autobusem 
odjeli do kostela, abychom se zúčastnili 
mše svaté v kostele sv. Jozéfa Oblubienca v 
Kwietnikach. Po mši následoval asi třičtvr-
těhodinový koncert chrámového sboru pod 
vedením sbormistra a dirigenta Petra Kocůr-
ka. Zazněly české vánoční chrámové písně 
ve čtyřhlase včetně dvou částí nejslavnější 

Sbor také zazpíval polskou národní píseň. 
Na dechové nástroje hrál mladý trumpetista 
Ondřej Damborský a mladý hornista Vojtěch 
Kocůrek. Sbor doprovázela dlouholetá var-
hanice rapotínského kostela Věra Šebestová 
na několikery elektronické klávesy (klasické 
varhany v kostele nebyly funkční a u prvních 

že podobné sbory v Polsku neexistují, jak sám 
řekl. Předal pozdravy rapotínskému panu sta-
rostovi Ing. Ondřeji Koppovi a rozloučil se za 
všechny přítomné vřelým poděkováním. Po 
koncertě jsme se odjeli sbalit, rozloučili jsme 
se s milou paní překladatelkou, projektovou 
manažerkou a s přáním opětovného setkání 
tentokráte v Rapotíně (v květnu 2011) jsme 
odjížděli zasněženou krajinou zpět domů. 
Zpáteční cesta byla velmi komplikovaná, za-
čalo hodně sněžit a jen díky šikovnosti pana 
řidiče jsme v pořádku dorazili ve večerních 
nedělních hodinách do svých domovů. 
 Děkujeme zástupcům obce Rapotín, kteří
zájezd uspořádali, panu řidiči Moťkovi, 
českým i polským organizátorům projektu, 
starostovi Paszowic, vedoucímu zájezdu 
p. Petkovi a všem, kteří se na prožití krásných 
dvou dnů v polských Paszowicích a okolních 
obcích podíleli. Upřímné poděkování patří 
rovněž sbormistru panu Petru Kocůrkovi, 
který s grácií jemu vlastní, důstojně repre-
zentoval rapotínskou obec v Polsku. 

Za rapotínský chrámový sbor Nanebevzetí
Panny Marie zážitky sepsala

Mgr. Petra Damborská

půjčených kláves došlo k technickým problé-
mům). Ani technické problémy, ani mrazivá 
teplota v kostele však nenarušila zážitek po-
sluchačů a rapotínský chrámový sbor sklidil 
obrovský potlesk a hřejivé poděkování pana 
starosty za vynikající vystoupení. Obdrželi 
jsme upomínkovou publikaci, ručně vyrobe-
né papírové květiny pro každého vystupující-
ho, které vyrábí ženy přímo v Kwietnikach. 
Pan starosta vyjádřil velký obdiv, asi i proto, 

Pozn. Rada obce na svém jednání 
dne 2.2.2011 rozhodla o stanovení 
pravidla pro poskytování finanční-
ho daru, a to v následujícím znění : 

Rada obce SCHVALUJE :
- Zrušení příspěvku peněžního 
daru ve výši 3 000,- Kč, který je 
nahrazen věcným darem zakoupe-
ným pod dohledem předsedkyně 
nebo členky kulturní komise a 
poskytován rodičům u příležitosti 
vítání občánků. Zrušení příspěvku 

peněžního daru se týká všech rodičů, 
kteří mají trvalý pobyt na ohlašovně 
obecního úřadu, tj. Družstevní 125, 
Rapotín. 
- Poskytnutí příspěvku formou 
peněžního daru ve výši 5 000,- Kč, 
který je předáván všem rodičům u pří-
ležitosti vítání občánků, s podmínkou, 
že matka bude mít alespoň 1 rok před 
datem narození dítěte trvalý pobyt 
v Rapotíně. Sporné případy bude na 
základě písemné žádosti rodičů řešit 
výhradně rada obce.

Kulturní komise při Radě obce Rapotín bude 
pořádat v sobotu 5. března 2011 ve 14:00 hodin
tradiční vítání občánků. Dle předběžných infor-
mací by se tohoto slavnostního setkání mělo 
zúčastnit 12 našich nových malých občánků, 
samozřejmě se svými rodiči a blízkými. Přivítání 
dětí proběhne jako vždy v prostorách zámku 
Velké Losiny v obřadní síni. Těšíme se na Vás.

Čáp 
přiletěl
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Vážení spoluobčané, 
toto okénko bylo vytvořeno k přehledu krátkých zpráv pro Vaši 
informovanost, co nového se děje na obecním úřadě, co se nám 
podařilo uskutečnit a co naopak ne. Tímto způsobem Vás chce-
me oslovit a podělit se s Vámi o úspěchy či neúspěchy v naší 
práci.
- „Jak se dá ušetřit v dnešní těžké době při ekonomické krizi?“, 

tato otázka zní denně všude kolem nás a to nejen v podnika-
telské sféře, ale i ve státní správě. Razantní propouštění se 
u nás nechystá, ale změny postupem času nastanou. Právě 
o nich a dalších novinkách Vás budeme průběžně informovat. 
Nechceme trpět soukromé podnikatelské záměry, které zde 
byly zavedeny, a proto musí změny nastat!  

- Po nástupu na obec jsme se zaměřili na využívání služeb-
ních mobilních telefonů na obecním úřadě, ve firmě RAPOS 
Rapotín, s.r.o., ve Svazku obcí údolí Desné a v ZŠ a MŠ Údolí 
Desné. Zjištění však bylo nemilé, neboť využívání těchto slu-
žeb bylo finančně nehospodárné. Po provedených propočtech 
a analýze využívání služebních telefonů a hovorů byl učiněn 
závěr, že by zde měly být urychleně provedeny změny. Proto 
byli vyzváni operátoři mobilních sítí k předložení nových 
nabídek svých služeb. Po vyhodnocení nových nabídek od 
všech operátorů byla uzavřena smlouva se společností Vo-
dafone Czech Republic, a.s. V rozpočtu tato smlouva přinese 
společně pro obec, svazek, RAPOS a školu ročně úsporu cca 
110 000,- Kč proti minulým letům. Ušetřené peníze mohou 
být využity účelněji v zájmu obce a svazku!

- V současné době provádíme analýzu využití pevných telefon-
ních linek a internetu.  I zde jsou prováděny určité kroky, aby 
došlo ke zlepšení služeb a k úsporným opatřením. O výsledku 
Vás budeme informovat v příštím čísle rapotínských novin.

- Změna čeká i firmu RAPOS Rapotín, s.r.o. a bytový odbor 
obecního úřadu, neboť k 28.2.2011 požádal Ing. Luděk 
Čech o rozvázání pracovního poměru. Jeho práci převezmou
p. Ulman Zdeněk a pracovnice bytového oddělení.

- Osloveni byli také dodavatelé a výrobci výtahů, z důvodu 
vybudování nových výtahů v panelových domech č.p. 546, 
540, 539 a 538 na sídlišti v období let 2011-2014. V roce 2011 
by měla proběhnout realizace 2 výtahových zařízení do byto-
vého domu č.p. 546, dále v roce 2012 realizace 2 výtahových 
zařízení do bytového domu č.p. 540, v roce 2013 realizace 2 
výtahových zařízení do bytového domu č.p. 539 a v roce 2014 
realizace 2 výtahových zařízení do bytového domu č.p. 538.

- V měsíci únoru byla na KÚ Olomouckého kraje, Odbor kul-
tury a památkové péče, podána žádost o dotaci na obnovu 
Pískovcového kříže na ul. Farské.

- Dále byla podána žádost o poskytnutí příspěvku z rozpočtu 
Olomouckého kraje pro rok 2011 na pořízení a nákup věcného 
vybavení jednotky dobrovolných hasičů v Rapotíně.

- Pokud se týká dalších žádostí o dotace pro naši obec, budeme 
Vás o nich informovat v příštím čísle rapotínských novin.

O dalších novinkách, případných změnách či zprávách z obec-
ního úřadu Vás budeme průběžně informovat v následujících 
vydáních rapotínských novin. 
    HP

Aktuality z Obecního úřadu Rapotín

Kondiční cvičení pro muže nad 50 let
Cvičení začíná dne 9.3.20111 v 18:00 hod. v tělocvičně ZŠ 

Rapotín a bude pokračovat každou následující středu.
Cílem cvičení je kolektivní podpora při zvyšování 

tělesné a duševní kondice.
Bližší informace Vám podá Ing. Alfred Peiker, 

mobil: 608 260 022
nebo obsluha v restauraci Grunt.

Sčítání lidu, 
domů a bytů 2011

Sčítání lidu, domů a bytů proběhne v měsíci březnu roku 2011. Roz-
hodným okamžikem pro toto sčítání je půlnoc z pátku 25. března na 
sobotu 26. března 2011. Toto sčítání upravuje zákon č. 296/2009 Sb., 
o sčítání lidu domů a bytů v roce 2011. Sčítání se týká všech fyzic-
kých osob, které mají v rozhodný okamžik trvalý pobyt, povolený 
přechodný pobyt nebo se budou v rozhodném okamžiku nacházet 
na území České republiky.
 Změnou letošního sčítání lidu je, že sčítacími komisaři, kteří bu-
dou roznášet formuláře do domácností, budou převážně pracovníci 
České pošty. Tito pracovníci budou při návštěvě na požádání před-
kládat průkaz sčítacího komisaře společně s dokladem totožnosti. Do 
Vašeho bytu nevstoupí, pokud ho sami nevyzvete. Sčítací komisař 
Vám při návštěvě předá sčítací formuláře. Požádá Vás o potvrzení 
jejich převzetí podpisem. Zároveň Vám předá vysvětlivky k vypl-
nění formulářů a poskytne další potřebné informace. Formuláře, 
které nemohly být domácnosti doručeny ani při opakované návštěvě 
sčítacího komisaře, budou k dispozici na poště, jejíž adresa a provozní
doba jsou uvedeny na letáčku, vhozeném sčítacím komisařem do Vaší 
schránky.
 Český statistický úřad při sčítání lidu 2011 žádným způsobem 
nezjišťuje vybavenost domácností ani jejich příjmy a výdaje. Nově 
bude možné vyplňovat elektronické sčítací formuláře na internetu 
a odesílat je on-line nebo prostřednictvím datových schránek. Tento 
způsob předávání informací patří v současnosti mezi nejbezpečnější 
vůbec. Další z možností odevzdání vyplněných formulářů je jejich 
předání sčítacímu komisaři při druhé návštěvě, nebo je lze také 
zaslat na ČSÚ poštou nebo odevzdat na kterékoliv poště. Podrobnější 
informace získáte na www.scitani.cz.

JARNÍ ÚKLID V OBCI RAPOTÍN 2011
ROZMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ V OBCI 

NA OBJEMNÝ ODPAD 7. 3. 2011 – 15. 3. 2011

Přistavení kontejneru        7. 3.  2011 - VÚCHS  (ke kontejneru na separaci)
Vývoz kontejneru             8. 3.  2011          - ul. Rejchartická  (před dům č.p. 87)
  - u vlakové zastávky,,Rapotín-zastávka“                                       
        (k nádobám na separaci)
                                                                    - ul. Za Hutí
                                                                    - U Lávky (k  nádobám  na separaci)
Přistavení kontejneru   8. 3. 2011           - ul. Stará ( k nádobám na separaci)
Vývoz kontejneru            10. 3. 2011           - ul. Na Výsluní ( k nádobám na separaci)
  - ul. V Aleji ( ke kontejneru na separaci )
  - Zahrádky Losinka
  - Nové Domky
Přistavení kontejneru 10. 3. 2011         - ul. Na Soutoku(  u kont. na separaci)
Vývoz kontejneru              11. 3. 2011         - ul. U Splavu ( stavebniny Beran)
                                                                    - ul. Za Humny( na konci slepé uličky)
                                                                    - ul. Družstevní (samoobsluha Kunčar)
                                                                    - sídliště u skláren
Přistavení kontejneru       14. 3.2011           - ul. Pod Holubím vrchem a U Splavu
Vývoz kontejneru             15. 3.2011           - ul.Vodní a Družstevní ( křižovatka )
                                                                    - koupaliště ( parkoviště )
                                                                    - kulturní dům (parkoviště )
                                                                    - ul. Polní ( křižovatka )

  ČAS                          MÍSTO                                               POZNÁMKA
  8:00 -   8:30          Křižovatka ul. U splavu a Stará
  8:35 -   9:00          VÚCHS
  9:00 -   9:35          autoservis u Kašpara
  9:40 - 10:10          u mostu přes Rejchartický potok na Družstevní ul.
10:15 - 10:45          OÚ Rapotín
10:50 - 11:15          Kulturní dům
11:15 - 12:00        Bezpečnostní přestávka                                                                                           
12:00 - 12:30          U zastávky – č.p. 167
12:35 - 13:05          ulice V Aleji
13:10 - 13:40          sídliště sklárny
13:45 - 14:15          ulice Za Hutí
14:20 - 14:50          Nové Domky                               Parkoviště pod restaurací

SVOZ NEBEZPEČNÉHO ODPADU  5. 3. 2011 (sobota)
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Dne 22. prosince 2010 proběhlo poslední zasedání Zastupitelstva 
obce Rapotín v minulém roce, na kterém byly mimo jiné schváleny 
tyto body:
- Rozpočtové opatření obce č. 5/2010 
- Vyhlášení výběrového řízení na rok 2011 na poskytnutí dotace 

z „Fondu bydlení Obce Rapotín“ na opravu-obnovu fasády 
(vč. případného zateplení) vlastníkům rodinných domů.

- Obsah a vydání Obecně závazné vyhlášky č. 2/2010 o místních
poplatcích za lázeňský nebo rekreační pobyt a z ubytovací
kapacity.

- Obsah a vydání Obecně závazné vyhlášky č. 3/2010 o místním 
poplatku ze vstupného.

- Obsah a vydání Obecně závazné vyhlášky č. 4/2010 o místním
poplatku za užívání veřejného prostranství.

- Obsah a vydání Obecně závazné vyhlášky č. 5/2010 o místním 
poplatku ze psů.

- Obsah a vydání Obecně závazné vyhlášky č. 6/2010 o místním 
poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.

- Obsah a vydání Obecně závazné vyhlášky č. 7/2010 o místním 
poplatku za provozovaný výherní hrací přístroj.

- Rozpočet obce na rok 2011.
- Rozpočet investic na rok 2011.
- V rámci schváleného rozpočtu obce na rok 2011 (po konsolidaci) 

poskytnutí neinvestiční dotace Svazku obcí údolí Desné na rok 
2011 na režijní náklady ve výši 358 000,- Kč.

- V rámci schváleného rozpočtu obce na rok 2011 (po konsolidaci) 
poskytnutí neinvestičního transferu Svazku obcí údolí Desné na 
rok 2011 ve výši 2 807 000,- Kč na neinvestiční výdaje školské 
právnické osoby „Základní škola a Mateřská škola Údolí Desné“ 
(tzv. svazkové školy).

- Rozpočet konsolidovaných položek na rok 2011 v následujícím 
členění :

 • příděl z běžného účtu (BÚ) do sociálního 
   fondu (pol. 4134)                    170 000,- Kč 
 • příděl z BÚ do Fondu bydlení 
    obce Rapotín (pol. 4134)  200 000,- Kč
 CELKEM konsolidované příjmy  370 000,- Kč
• odvod z BÚ do sociálního 
 fondu (par.6330, pol.5342)               170 000,- Kč
• odvod dotace z BÚ do FBOR 
 (par.6330, pol.5349)        200 000,- Kč
 CELKEM konsolidované výdaje      370 000,- Kč
- Zrušení prodeje obytného domu na ulici Jesenická č.p. 206 v Ra-

potíně na pozemku parc. č. 349/1 o výměře 337 m2 včetně ukon-
čení smlouvy o zprostředkování prodeje této nemovitosti, uzavřené 
s realitní agenturou CK REALITNÍ KANCELÁŘ, Pavel Kousek, 
dne 23.8.2010, a to formou uzavření Dohody u ukončení této 
smlouvy.

- Vyplacení odměny při skončení funkčního období, dle § 75 odst. 
1 zákona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích, ve znění pozdějších 
předpisů, bývalému neuvolněnému členu zastupitelstva obce, Ing. 
Vladimíru Mikulcovi, který vykonával funkci starosty obce, 
bývalému uvolněnému členu zastupitelstva obce, Ing. Přemyslu 
Cardovi, který vykonával funkci 1. místostarosty obce a bývalé-
mu uvolněnému členu zastupitelstva obce, Ing. Josefu Mikulcovi, 
který vykonával funkci 2. místostarosty obce.

- Uzavření, znění a obsah Dodatku č. 1 ke Smlouvě č. 7/2010/dot. 
o poskytnutí dotace z Fondu bydlení Obce Rapotín, mezi Obcí 
Rapotín, zastoupenou Ing. Ondřejem Koppem, starostou obce 
a příjemcem dotace, Mgr. M. P., Rapotín, týkající se prodloužení 
termínu dokončení opravy fasády do 30.11.2011.

- Návrh rozpočtu „Fondu bydlení obce Rapotín“ na rok 2011.
- Návrh rozpočtu „Fondu rozvoje bydlení II.“ na rok 2011.
- Uzavření, obsah a znění Dodatku č. 1 ke Smlouvě č. 4/2010/dot., 

o poskytnutí dotace z Fondu bydlení Obce Rapotín, sepsanou mezi 

Obcí Rapotín, zastoupenou Ing. Ondřejem Koppem, starostou obce 
a příjemcem dotace, panem P. J., Rapotín, týkající se prodloužení 
termínu dokončení opravy fasády do 30.11.2011

- Stanovení výše odměn za výkon funkce neuvolněným členům 
zastupitelstva obce, členům rady obce, předsedům výborů a ko-
misí, členům výborů a komisí a neuvolněnému starostovi obce 
na rok 2011, s účinností od 1.1.2011, v souladu s novelizovaným 
nařízením vlády schváleným 7. prosince 2010, kterým se mění na-
řízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům 
zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů, a to včetně ustanovení 
o sčítání měsíčních odměn u neuvolněného zastupitele v případě 
výkonu více funkcí. Dále schvaluje stanovení výše odměn za rok 
2010, a to za výkon funkce neuvolněným členům zastupitelstva 
obce s účinností od 16.10.2010 do 31.12.2010, členům rady obce 
s účinností od 26.11.2010 do 31.12.2010, předsedům a členům 
komisí s účinností od 1.12.2010 do 31.12.2010 a neuvolněnému 
starostovi obce s účinností od 26.11.2010 do 31.12.2010, v soula-
du s  nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce 
členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů, a to včetně 
ustanovení o sčítání měsíčních odměn u neuvolněného zastupitele 
v případě výkonu více funkcí.

Zastupitelstvo obce souhlasilo :
- S předložením „Rozpočtového výhledu obce na léta 2011-2013, 

včetně jmenovitých investičních akcí“ až na zasedání zastupitel-
stva obce v červnu roku 2011.

Zastupitelstvo obce uložilo :
- Oznámit realitní agentuře CK REALITNÍ KANCELÁŘ, Pavel 

Kousek, rozhodnutí zastupitelstva obce o zrušení prodeje obytného 
domu na ulici Jesenická č.p. 206 v Rapotíně na pozemku parc. č. 349/1 
o výměře 337 m2 a o ukončení uzavřené smlouvy o zprostřed-
kování prodeje této nemovitosti formou uzavření Dohody 
o ukončení této smlouvy.

- Vyplacení jednorázové odměny při skončení funkčního období 
Ing. Vladimíru Mikulcovi, Ing. Přemyslu Cardovi a Ing. Josefu 
Mikulcovi dle ustanovení § 75 odst. 1, 2 a 7 zákona č. 128/2000 

 Sb., zákon o obcích, ve znění pozdějších předpisů. 
- Zpracovat návrh rozpisu schváleného rozpočtu obce na rok 2011 na 

rozpočtové paragrafy a položky.
Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí :
- Plnění rozpočtu obce na rok 2010 (po konsolidaci) za období 

leden – listopad 2010 včetně čerpání investic k 30.11.2010.
Zastupitelstvo obce zvolilo :
- Pana Jana Zemka do funkce člena kontrolního výboru s účinností 

od 26.11.2010. Pana MUDr. Bohuslava Hudce do funkce člena 
kontrolního výboru s účinností od 26.11.2010. Pana Petra Foučka 
do funkce člena finančního výboru s účinností od 26.11.2010. Paní 
Ing. Dagmar Svobodovou do funkce členky finančního výboru 
s účinností od 26.11.2010.

Zastupitelstvo obce delegovalo :
- Pana Ing. Ondřeje Koppa do funkce zástupce obce na jednání valné 

hromady společnosti Vodohospodářská zařízení Šumperk, a.s.
 Pana Ing. Ondřeje Koppa do funkce zástupce obce na jednání valné 

hromady Jeseníky – Sdružení cestovního ruchu.
 Ing. Ondřeje Koppa do funkce zástupce obce na jednání sdružení 

„Svaz měst a obcí ČR“.
 Ing. Ondřeje Koppa do funkce zástupce obce na jednání „Sdružení 

obcí Střední Moravy“.
 Pana Bc. Petra Hebláka do funkce zástupce obce na jednání VH 

„Sdružení obecních televizí Vratimov“.
 Pana Bc. Petra Hebláka do funkce zástupce obce na jednáních ve 

všech orgánech MAS Šumperský venkov.
Zastupitelstvo obce odvolalo :
- Pana Miroslava Křenka z funkce předsedy kontrolního výboru.
 Pana Karla Brunce z funkce člena kontrolního výboru.
 Paní Ludmilu Damborskou z funkce členky kontrolního výboru.

Letem zastupitelským světem
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 Paní Hanu Hlavovou z funkce člena kontrolního výboru.
 Pana Davida Podhoru z funkce člena kontrolního výboru.
 Pana Ing. Jiřího Navrátila z funkce předsedy finančního výboru.
 Pana Ing. Petra Pořízku z funkce člena finančního výboru.
 Pana Ing. Martina Černohouse z funkce člena finančního výboru.
 Pana Pavla Mlýnka z funkce člena finančního výboru.
 Paní Ing. Dagmar Svobodovou z funkce členky finančního výboru 

ke dni 25.11.2010.
- Pana Ing. Přemysla Cardu z funkce zástupce obce na jednáních 

valné hromady společnosti Vodohospodářská zařízení Šumperk, 
a.s.

 Pana Ing. Vladimíra Mikulce z funkce zástupce obce na jednáních 
valné hromady Jeseníky - Sdružení cestovního ruchu.

 Pana Ing. Vladimíra Mikulce z funkce zástupce obce na jednání 
sdružení „Svaz měst a obcí ČR“, IČ: 63113074.

 Pana Ing. Vladimíra Mikulce z funkce zástupce obce na jednání 
„Sdružení obcí Střední Moravy“, nám. TGM 12-14, Prostějov 796 
01, IČ: 47921676.

 Pana Radomíra Chovanečka z funkce zástupce obce na jednání 
valné hromady „Sdružení obecních televizí“, IČ: 70305340, 
Vratimov.

 Ing. Vladimíra Mikulce z funkce zástupce obce na jednání VH 
Svazku obcí údolí Desné.

 Ing. Přemysla Cardu z funkce zástupce obce na jednání VH Svazku 
obcí údolí Desné.

 Pana Ing. Vladimíra Mikulce z funkce zástupce obce na jednáních 
ve všech orgánech MAS Šumperský venkov.

 Pana Ing. Josefa Mikulce z funkce zástupce obce na jednáních ve 
všech orgánech MAS Šumperský venkov.

Zastupitelstvo obce pověřilo radu obce :
- Schválit rozpis schváleného rozpočtu obce na rok 2011 na jednot-

livé rozpočtové paragrafy a položky.

První zasedání zastupitelstva obce v letošním roce se uskutečnilo
dne 23.2.2011. O přijatých usneseních z jednání vás budeme
informovat v příštím čísle Rapotínských novin.
 BP. 

Celý Rapotín čte
Blíží se březen – měsíc knihy, který je letos 
nazvaný měsícem 
čtenářů. 

Noc s Andersenem
Dále plánujeme  „Noc 
s Andersenem“, která 
se v celé republice bude 
letos konat v noci 
z pátku 1. dubna na 
sobotu 2. dubna.  
Vybraná skupina asi 
10 školáků ve věku 
od 7 do 11 let zůstane 

projekt  „Celý Rapotín čte“, kterým se připojí 
k celostátním akcím na podporu čtenářství 
v České republice. 
 Název je odvozen od velmi úspěšného ce-
lostátního projektu „Celé Česko čte dětem“, 
ten začal už v roce 2006 a my bychom se 
k němu rádi připojili.  
Více na: http://www.celeceskoctedetem.cz/
 Dalším projektem je „Škola naruby“, 
který oslovuje nejen děti, ale hlavně jejich 
rodiče, prarodiče a další dospělé, kteří mají 
smysl pro humor a jsou ochotni věnovat 
dětem svůj čas. Autoři projektu vycházeli 
ze skutečnosti, že děti si velice rády hrají 
na školu, a proto do připravených deníčků 
musí rodiče, sourozenci, prarodiče nebo jiní 
dospělí zapisovat, co svému dítěti četli a jak 
dlouho. A dítě jim podepíše, že je to pravda. 
Své zážitky z četby má možnost vyjádřit 
formou obrázku nebo textu na volných strán-
kách deníčku. 
 Naše knihovna se v tomto měsíci už 
zapojila do celostátní soutěže „Čtenář roku 
2010“, kdy vybereme čtenáře, který chodil 
v loňském roce nejčastěji do naší knihovny 
a půjčil si nejvíce knížek. 

 Už před rokem 
jsme na těchto 
stránkách připo-
mněli výzkum 
Akademie věd a 
Národní knihovny 
v Praze, ve kterém 
český čtenář patří 
k těm lepším v Evropě.  Podle tohoto výzku-
mu 83% Čechů přečte alespoň jednu knihu 
za rok, na rozdíl od 42% obyvatel Evropské 
unie, kteří nepřečtou za rok ani jednu knížku!  
Průměrný český čtenář stráví denně s knihou 
41 minut, u televize vydrží 111 minut a na 
internetu brouzdá 86 minut.  
 A jak jsou na tom naše děti? Televize 
a internet jsou pro ně čím dál víc větším lá-
kadlem, proto se chceme  zaměřit  především 
na ně. Ale také chceme zapojit jejich rodiče 
a prarodiče, aby dětem více četli a umožnili 
jim chodit do knihovny. 
 Obecní knihovna v Rapotíně ve spolupráci 
se ZŠ a MŠ Údolí Desné připravuje pětiletý 

přes noc ve škole, kde bude pro ně připravený 
program se čtením pohádek a různých soutěží. 
  Věříme, že se nám podaří celý projekt re-
alizovat. Jak bude  pokračovat, můžete ovliv-
nit také vy zapojením do jeho akcí, o kterých 
vás budeme průběžně informovat.

 Čtenářem se totiž nikdo nerodí, dětem 
musíme ukázat cestu, protože  chceme, 
aby z nich vyrostli moudří,  dobří a šťastní 
lidé. 

pk

- Dne 15. 2. 2011 předsedkyně sociální 
komise paní Leňa Kašparová společně se 
starostou obce Ing. Ondřejem Koppem navští-
vili manžele Magdalenu a Herberta Divišovi, 
aby jim poblahopřáli k 50. výročí uzavření 
manželství. Popřáli jim do dalších společných 
let hodně zdraví, štěstí a rodinné pohody. 
Spolu s přáním jim byl předán dárkový koš 
a květina.

- Dne 16. 2. 2011 navštívili naši senioři 
Moravské divadlo v Olomouci. Jejich cílem 
bylo shlédnout operetu ,,Ples v opeře“. Dle 
sdělení zúčastněných se představení velice 
líbilo a již se těší na další akce, které komise 
uspořádá.

Dále mi dovolte abych vám touto cestou 
představila členky sociální komise :
Leňa Kašparová – předsedkyně, Blanka 
Machálková, Milena Sehnalová, Mgr. Jiřina 
Dymáková, Jana Novotná, Hana Maierová, 
Jiřina Bližňáková, Bohumila Dudkovičová, 
Raisa Pavelková, Marta Konašková

V roce 2011 by se měly uskutečnit 
tyto akce:
- divadelní představení, tuzemské i zahranič-
ní zájezdy – pobytové i poznávací, zájezd na 
jarní a podzimní Floru Olomouc, poskytnutí 
permanentek na bazén do V. Losin, abonent-
ka na masáže, cvičení seniorů i seniorek, 
setkání seniorů, humanitární sbírky pro 
Diakonii Broumov, turistické vycházky po 
okolí Rapotína a další

Přesnější informace o plánovaných akcích 
Vám podáme v příštích Rapotínských 
novinách.
    BP.

Sociální komise je stále čilá!!

Svatební 
foto manželů 
Divišových 
z roku 1961



- 6 -

Rapotínské noviny

V Čechách proběhla stavba této silnice o dél-
ce 76 km v letech 1838 - 1841 cestou „dobro-
volných“ příspěvků poddaných. Na Moravě 
a ve Slezsku se však ukázalo, že příspěvky 
by sotva pokryly čtvrtinu nákladů, a to 
i přes zájem nejvyššího kancléře hraběte 
Mitrovského, jehož panství Vízmberk (Loučná)
 leželo na tomto tahu. Vláda proto tentokrát 
souhlasila s návrhem Moravskoslezského 
stavebního ředitelství financovat stavbu už 
zmíněnou formou pronájmu mýtného na 
dobu padesáti let po dokončení silnice. I když 
byli osloveni největší stavební podnikatelé v 
zemi včetně bratrů Kleinových, nepodařilo 
se najít zájemce, který by stavbu za těchto 
podmínek převzal. Později se ukázalo, že 
tehdejší podnikatelé byli velmi prozíraví, 
když dovedli odhadnout ztrátovost zakázky. 
Během prvních roků provozu vybrané mýto 
nestačilo pokrýt ani náklady na údržbu sil-
nice. Na výzvu císaře se moravští a slezští 
stavové podvolili k postavení této důležité 
silnice na vlastní náklady proti padesátileté-
mu příjmu z mýtného, což císař s povděkem 
13. července 1839 schválil. 
 Po ročních přípravách, během nichž sta-
vební ředitelství zpracovalo projekt a rozpoč-
ty a proběhl výkup pozemků, bylo provedení 
této silnice v rozpočtové ceně 432 125 zl. za 
dozoru stavovské komise svěřeno bratrům 
Kleinovým, kteří nabídli postavit silnici se 
slevou 3,4%. Kauci poskytl bratrům Kleino-
vým Liborův tchán Langer formou hypotéky 
na svůj statek v Damašku ve Slezsku. 
 Moravský zemský prezident Alois hrabě 
Ugarte 12. června 1840 informoval, že na 
základě uspořádaného licitačního jednání, 
uskutečněného 25. září 1839, byli vybráni 
na základě předložených plánů a nabídnutého 
obnosu 381 350 zl. jako stavitelé bratři Klei-
nové. Celkové náklady na stavbu Šumperské 
silnice na Moravě a ve Slezsku byly stavebním

Historie stavby Šumperské silnice 
ředitelstvím v srpnu 1839 odhadovány na 
418 468 zl. Podle Christiana d´ Elverta 
bylo zaplaceno za všechny práce 509 000 
zl., za kancelářské vydání, cestovní náklady 
a diety stavební komise, za náhrady pro lomy 
a stavební objekty a výkup pozemků dalších 
92 630 zl. Celkem tedy stavba silnice stála 
601 630 zl. O zvýšení nákladů na výstavbu 
Šumperské silnice byli také informováni na 
sněmovní schůzi moravských stavů  29. září 
1841. Stavům bylo tehdy předneseno, že vli-
vem změny stavebních návrhů a dodatečných 
plateb za neplánované stavební práce vznikl 
nevyhnutelný schodek 193 000 zl. Stavové 
se tehdy rozhodli uhradit dluh ze starých 
stavovských přebytků. 
 Ještě na počátku roku 1840 byly v jednání 
dvě varianty průběhu Šumperské silnice. 
Původně měla vést ze Šumperka přes Hra-
benov a Rudu nad Moravou do Olšan, přes 
Červenou Vodu měla odbočit vlevo na hranici 
s Čechami. Nakonec byla uskutečněna alter-
nativní varianta, kdy silnice vedla ze Šumper-
ka do Bludova, do Olšan a procházela celou 
Červenou Vodou, a pak odbočila na hranici 
s Čechami přes Červenovodské sedlo. Práce 
na stavbě silnice začaly v září 1840 a Klei-
nové, kteří v té době dokončovali železniční 
trať Severní dráhy císaře Ferdinanda ze 
Spytihněvi do Olomouce, mohli na stavbu 
postupně přesouvat své pracovní síly. Kon-
cem listopadu 1841 bylo postaveno 92 km a 
v polovině roku 1842 mohla kolaudační 
komise stavebního ředitelství převzít dokon-
čenou silnici, na níž se okamžitě začalo s vy-
bíráním mýtného. Tehdy byla také stanovena 
místa, kde mohlo být vybíráno silniční mýto. 
Na Moravě a ve Slezsku to byla Červená 
Voda, Olšany, Šumperk, Rudoltice, Janovice, 
Bruntál a Velké Heraltice.
 Pro Kleiny byla silnice významná i tím, že 
přiblížila světu jejich kraj (pocházeli z Koci-
ánova – nyní část Loučné). Za zmínku stojí, 
že pro památníky a milníky použili krupník 
tažený u Sobotína, který opracovávali italští 
kameníci. Trasa silnice i její spodní stavba 
slouží s malými úpravami dodnes (silnice 
č. 1/11), což ostatně platí i o většině dalších 
silnic postavených bratry Kleinovými. Celou 
Šumperskou silnici v délce 126 km postavili 
v neuvěřitelně krátké době jednadvaceti 
měsíců, i přesto, že stavba byla vzhledem 
k členitému terénu v horské krajině velmi 

(dokončení)

náročná a projekt bylo třeba několikrát změ-
nit. Zásluhu na tom měli i bratři Thenerové, 
pět mladých mužů z Jesenicka, kteří si od 
Kleinů část stavby pronajali a rychle si zís-
kali jejich přízeň, takže se stali na dlouhou 
dobu jejich zaměstnanci a později i spolupra-
covníky. 
  Již roku 1844 podal moravský zemský 
výbor zprávu o výnosu mýtného z této silnice 
a o nákladech na její údržbu.  Podal také ná-
vrh, aby byla silnice bez nároku na náhradu 
převedena pod státní erár a aby se stavové 
vzdali privilegia na mýto. Kníže Salm 
k tomu jen později dodal, že „toto nabídnutí 
státu nemá se vylíčit jako výron vlastenec-
kého smýšlení stavů, nýbrž není možno 
hradit nákladné udržování této silnice“. Dne 
16. června 1846 byla skutečně tato silnice 
prohlášena za státní a oficiálně pojmenována 
jako „Šumperská“ a od začátku roku 1847 
byla převzata do správy císařského eráru. 
Proto zdejší obyvatelé Podesní ji nazývali 
jako „Říšskou či Císařskou silnici“. 
 Rapotínem silnice prochází v délce 5 km 
a železný most mezi Petrovem a Rapotínem 
pochází z kleinovských železáren v Sobotíně.
Na současné místo byl instalován kolem 
roku 1904 a nahradil původní dřevěný most. 
Od výstavby silnice uplynulo 150 let. 
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Mladší žáci:
ZŠ a MŠ Údolí Desné – Sokol Zábřeh   7 : 6
ZŠ a MŠ Údolí Desné -  Severáčci         3 : 5
Starší žáci:
ZŠ a MŠ Údolí Desné – Sokol Zábřeh      5 : 1
ZŠ a MŠ Údolí Desné – DDM Šumperk  11:3 
     Poslední turnaj florbalové ligy se bude hrát v sobotu 12.3.2011.  
Podle organizátorů florbalové ligy ještě není rozhodnuto, zda se bude  
hrát podle rozpisu -  v tělocvičně  ZŠ v  Rapotíně  nebo tento turnaj 
bude přesunut do  tělocvičny ZŠ v Šumperku na ul. 8 května. 

Výsledky 10. a 11. kola florbalové ligy ze dne 12.2.2011
Rozlosování posledního turnaje pro ZŠ a MŠ Údolí Desné 
– mladší žáci:
10.30 až 11.00  hod. – ZŠ a MŠ Údolí Desné – Sokol Zábřeh
11.30 až 12.00 hod. -  Asper Šumperk – ZŠ a MŠ Údolí Desné

Rozlosování posledního turnaje pro ZŠ a MŠ Údolí Desné 
– starší  žáci:
12.45 až 13.15  hod. – Asper Šumperk – ZŠ a MŠ Údolí Desné
14.30 až  15.00   hod. -  DDM Šumperk   -  ZŠ a MŠ Údolí Desné 
      Bc. Petr Heblák



Kroužek mladých hasičů v roce 2010 navštěvovalo 22 dětí. Deset 
v kategorii starších a 12 v kategorii mladších žáků. Loňský rok byl 
pro nás rokem zlomovým, protože se generace mladších dětí dostala 
věkem do kategorie starších. Proto byly děti nuceny srovnávat své 
síly se silnějšími soupeři. V kategorii mladších žáků jsme začínali 
s šestiletými závodníky. I díky tomu se starší žáci v sezóně 2009/2010 
umístili v celostátní hře PLAMEN na 12. místě a mladší na 8. místě. 
V Lize MH okresu Šumperk se starším žákům z důvodu malého počtu 
soutěží umístění nepočítalo a mladší skončili na 11. místě.
 V letních měsících jsme opět ve spolupráci s SDH Vikýřovice 
přichystali tábor pro děti z Rapotína a Vikýřovic, který se konal 
v Adamovském údolí u Starého Města. Počasí se nám vydařilo, takže
v záplavě různých her, tréninků a chlazení se v místním potůčku, 
týden skvěle utekl. 
 18.9.2010 začala hasičským trojbojem v Sudkově Liga MH okresu 
Šumperk ročník 2010/2011. Ten se skládá z běhu na 60 m překážek, 

uzlové štafety a střelby ze vzduchovky. Zde se umístily mladší děti na 
7. místě a starší na 12. místě. Další soutěže pokračovaly zahájením 
celostátní hry PLAMEN, tzv. Šumperským Soptíkem, (zde skončili 
mladší žáci na 11. a starší na 7.místě), dále závodem požární všestran-
nosti ve Svébohově, kde byli mladší 6. a starší 3.  V posledním závodě 
minulého roku v Klopině se běhala štafeta 8 x 50 m. Výkon mladších 
žáků stačil na 9. místo a starších na 10. místo. 
 Milým zpestřením byl pro děti výlet do Polska ve dnech 24.9. až 
26.9., který se konal v rámci projektu Česko-polská mozaika. Pro-
hlédly si okolí Paszowic, místní hasičskou zbrojnici, dřevěný kostel 
v Jaworu a srovnávaly síly s místními hasičskými družstvy. To děti 
zvládly  na výbornou, protože obsadily celkové první místo- po souč-
tu výsledků štafety CTIF, kde skončily na druhém místě a požárního 
útoku, který zaběhly v nejkratším čase. Ke konci roku jsme pro děti 
ještě stihli domluvit sportovní zápolení s oddílem sportovek v Dolních 
Studénkách.    Martin Čech

Mladí hasiči SDH Rapotín 2010

Soustředění rybářského kroužku
V sobotu 29.1.2011 se 10 členů Rybářského 
kroužku v Rapotíně za doprovodu několika 
rodičů zúčastnilo zimního soustředění na 
rybníku v Sobáčově.
 Kluci se seznámili se speciálním vyba-
vením, byla provedena instruktáž, výuka 
a praktický výcvik zimního rybolovu na 
dírkách pod ledem. Jedná se o speciální 
způsob rybolovu, který u nás v posledních 
několika letech získává stále větší populari-
tu. V našich klimatických podmínkách se dá 
provozovat pouze několik týdnů během zimy, 
ale například v Rusku nebo skandinávských 
zemích je to běžný a velmi oblíbený způsob 
lovu ryb udicí. V naší republice je možné 
takto rybařit pouze na zvláštní povolení 
a tím pádem na omezeném počtu rybářských 
revírů.

 Po počátečním opatrném seznamování se 
s touto novou a neobvyklou technikou rybo-
lovu, kdy kluci promarnili několik záběrů od 
pstruhů a nepodařilo se jim také některé ryby 
vylovit, přišli mladí rybáři na správné finty 
a pak se jim dařilo lovit jednu rybu za druhou.
Byli loveni pstruzi duhoví ve velikostech 
cca 35 - 45 cm. Každému ze začínajících 
rybářů se podařilo nějakou rybu ulovit, sa-
mozřejmě někomu více a někomu méně, ale 
nakonec byli spokojeni všichni.
 U vody jsme strávili v zimním počasí 
několik hodin, proto bylo postaráno i o teplé 
občerstvení.
 Co říci na závěr? Podle slov všech zú-
častněných se naše první zimní soustředění 
vydařilo. Přálo nám počasí - bylo opravdu 
chladné zimní počasí se sněhem a ledem 
(o týden později přišla obleva, po sněhu 

nebyla ani památka a led téměř na celém 
rybníku roztál), kluci se úspěšně seznámili 
s novým způsobem sportovního lovu ryb 
udicí, naučili se ovládat nový druh rybářské-
ho vybavení a také získali správné rybářské 
dovednosti - zacházení s ulovenou rybou. 
Na úplný závěr chci poděkovat rodičům 
mladých rybářů za pomoc s organizací tohoto 
soustředění a hlavně obci Rapotín za finanční 
podporu činnosti Rybářského kroužku a také 
za poskytnutí prostor pro pravidelné schůzky 
kroužku, které jsou každé úterý od 15:30 
hodin v zasedací místnost OÚ Rapotín. 

Michal Podhajský, vedoucí Rybářského 
kroužku Rapotín
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Galerie MŠ Skleněnka

Nácvik na loučce

Lyžařský výcvik
Poslední lednový týden se 22 dětí z MŠ Skleněnka v Rapotíně 
zúčastnilo lyžařského výcviku v lyžařské škole SKIRAAN v areálu
Oáza v Loučné nad Desnou. Celý kurz proběhl bez problémů, 
všichni byli spokojeni, dokonce jsme měli i nádherné počasí.

Pedagogické pracovnice děkují rodičům, kteří pomáhali s nakládáním 
lyžařské výstroje a s přezouváním dětí do lyžáků.

CD s fotkami a videozáznamem z výcviku si rodiče mohou 
vypůjčit k vypálení u p. učitelky Jany Göbelové.

Dobrý oběd a relaxace v penzionu Oáza Už umíme lyžovat

Loutkové divadlo v MŠ Skleněnka


